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Godkjenning av innkalling og saksliste 

89/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 89/22 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes, enstemmig vedtatt. 
 
Møtebehandling 

En sak til eventuelt: Julegrantenning 

Vedtak  

Innkalling og saksliste vedtas med nevnte saker til eventuelt.  
 

 
Godkjenning av protokoll 

90/22 Godkjenning av protokoll fra MR-møte 14. september 2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 90/22 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Protokoll godkjennes uten merknader. Enstemmig vedtatt. 
 
Møtebehandling 

Kommentarer til referat: 
 
 «Tanker om tro» - Det er satt ned en arbeidsgruppe bestående av Elisabeth Røed, 
Bernt Inge Stormoen, Gunnar Ausland, Harald Saxegaard og Johannes Ulstein. 
Første møte blir 26/10. 
 
Innsamling av midler til ungdomsdiakonstillingen – Olav Tjugen og Torbjørg Kylland 
har sagt ja til å sitte i en komite for å jobbe med innsamling til 
ungdomsdiakonstillingen. Første møte blir i november. Det er ønskelig med en 
person til i komiteen, men vi tar et møte med Olav Tjugen og Torbjørn Kylland for å 
komme i gang med arbeidet. 
 
 
Vedtak  

Protokoll vedtas med ovennevnte kommentarer.  
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Orienteringssaker 

91/22 Orienteringssaker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 91/22 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Ingen vedtak, kun til orientering. 
 
Møtebehandling 

 Kort gjennomgang av hendelser/arrangementer siden sist: 

  Høsttakkefest 25. september  
o Veldig fint pyntet i kirken, kirkekaffe på prestegården etter gudstjeneste. 
o Forslag om å ha denne gudstjenesten på kvelden, dette var MR 

positive til. 

  SuperOnsdag  
o Ingunn Galdal hadde SuperOnsdag alene da det kun var ca. 10-15 

påmeldte.  
 

 Kommende arrangementer/hendelser:  
o Gudstjenesteutvalget har møte 25. oktober. 

 
 Orientering fra underutvalgene 

 
o Fellesrådet:  

 Gravferdsbrevet fra Kråkstad MR til fellesrådet ble tatt til 
orientering på fellesrådsmøtet. 

 Besøk fra gravplassmyndigheten som pratet om 
Gravplassmeldingen. 

o GU – har møte om 2 uker 
o Diakoniutvalget – Skal ha et innledende møte med Solbakken før jul. 

 
 

 Strøm  
o  Det har vært snakk om å vurdere å slå av flombelysning ved kirkene.  

 Innspill fra MR på at dette ikke er ønskelig for Kråkstad kirke. 
o Maks 18 grader i kirken.  

 
 Gravplassbrev 

o Einar Stein Haugen har hatt samtale med kirkevergen.  
o MR har ikke fått svar på de spørsmålene stilt i gravferdsbrevet. 
o Det er ønske om å informere om gravplassvedtektene i f.eks. 

menighetsbladet og ØB. 
o Innspill på å sende ut informasjon ved festefornyelse. 
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Vedtak  

Harald Saxegaard sender, på vegne av Kråkstad MR, brev til kirkevergen for å få en 
endelig avklaring på spørsmål rundt uklarhetene som nevnt i gravplassbrevet. 
 

 
Saker til behandling 

92/22 Besøk fra ungdomsdiakon Marie Skjørli 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 92/22 

 
 
Møtebehandling 

Kort introduksjonsrunde fra alle i MR. Marie Skjørli fortalte litt om seg selv og jobben 
som ungdomsdiakon.  
 

 Kråkstad ønsker å utvide konfirmantarbeidet. 
 Kråkstad skole har innført en «Jentegruppe» på 10. trinn, som samles en 

gang i uken, dette er et populært tilbud blant jentene. 
 I henhold til rapporten fra KFUK/KFUM, ønsker ungdommen et sted å være. 

 
Marie Skjørli skal i samarbeid med KFUK/KFUM arrangerer en Sportydag. Ski 
menighet er allerede med, og tanken er at det blir et opplegg for både ungdommer 
fra Ski og Kråkstad. I første omgang er det tenkt å invitere konfirmantene.  
Det er et 3 timers opplegg hvor KFUK/KFUM har regien og stiller med både utstyr og 
personell. Menighetene må stille til disposisjon en hall og et par ansatte. Marie har 
vært i kontakt med kommunen, og fått bekreftet lån av Kråkstad hallen uten kostnad. 
Kostnaden for arrangementet fra KFUK/KFUM er kr. 12.000 som da vil bli fordelt 
mellom Ski og Kråkstad.  
 
Planen er å bygge videre på dette, slik at det kan bli en fast møteplass for 
ungdommen f.eks. en gang i måneden fra jul. På sikt er det ønskelig at dette er noe 
som drives av og med ungdom. 
 
Kråkstad MR stiller seg positive til et slikt arrangement, og vil ta opp bruken av 
ressurser på sikt, på neste MR møte. 
 
 
Vedtak  

Kråkstad menighetsråd stiller seg positive til «Sportydag» og ønsker å være med på 
arrangementet i samarbeid med Ski. 
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93/22 Evaluering av konfirmantarbeidet 2021/2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 93/22 

 
 
Møtebehandling 

 Det er påmeldt 18 konfirmanter i Kråkstad som begynner undervisning nå i 
høst.  

 Det vil være 3 samlinger før jul og 5 samlinger etter jul. 
 Planen er at konfirmantene skal være ministranter på 2 gudstjenester gjennom 

året. 
 

Litt om året som har vært: 
o Både Kirkens Hus og Kråkstad kirke har vært brukt til undervisning, 

men det fungerer best i kirken. 
o På grunn av Korona har det vært litt vanskelig på fellessamlinger hvor 

vi ikke har fått delt Ski og Kråkstad konfirmantene i grupper slik som vi 
hadde ønsket. 

o Konfirmasjonsleieren ble kuttet ned fra 5 til 3 dager grunnet for få 
ledere. 

o Årets konfirmanter var på Gausdal leirsted, neste år er Stavern 
folkehøyskole booket som leirsted, som har litt høyere standard enn 
årets leirsted. 

 
Innspill fra MR: 

o Passe på at alle konfirmantene blir sett 
o Kan man få til flere fellessamlinger i Kråkstad 
o Noen har opplevd å være litt fremmedgjort 
o Hvordan få konfirmantene tilbake til kirken 

o Hva vil man satse på? 
 
 

Vedtak  

Vellykket konfirmant år med noen utfordringer, som blant annet for få ressurser. 

 

94/22 Økonomi pr. september 2022 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 94/22 

 
 
Møtebehandling 

Harald Saxegaard tok en kort gjennomgang av økonomirapporten pr. september 
2022. Anslått prognose på årsbasis er et overskudd på rundt kr. 50.000-60.000.  
 
Vedtak  

Ingen vedtak, kun til orientering. 
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95/22 Juletrefest 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 95/22 

 
Forslag til vedtak 
 
Vi gjentar suksessen fra sist og avholder en kort, utendørs juletrefest ved Kirkens 
hus. Mer konkret planlegging på møtet i november.  
 
Møtebehandling 

Gjennomgang av de tre alternativene: 
 

 En kveld i romjula på Kirkens hus 

 En ettermiddag rett over nyåret på Kirkens hus 

 Utendørs ved Kirkens Hus 13. januar (Tyvende dag jul) hvor vi avslutter med å 
slukke juletrelysene ved Hallen. Det var dette vi gjorde sist. 
 

 Bygdekvinnelaget har juletrefest 8. januar. 
 

 
Vedtak  

Menighetsrådet går for tradisjonell juletrefest en ettermiddag rett på nyåret på 
Kirkens hus, hvor vi avslutter med å slukke juletrelysene ved hallen. Konkret 
planlegging på møte i november. 
 

 

96/22 Momenter til stillingsutlysning for ny menighetsforvalter 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 96/22 

 
Møtebehandling 

I forbindelse med at Hanne Børresen dessverre har sagt opp sin stilling som 
menighetsforvalter og stillingen skal lyses ut, ønsker kirkevergen innspill på hva 
menighetsrådene ønsker å legge vekt på. Dette gjelder både hva som er viktig for 
menighetsrådets eget arbeid og drift, men også hva som er viktig for staben.  
 
Harald Saxegaard har satt opp følgende punkter som ble gått igjennom på møtet: 
 
Mulige oppgaver i en slik stilling:  

 Menighetsrådets virksomhet – planarbeid – forberede møter – bidra til god    
informasjon – koordiner og følge opp frivillige sammen med øvrig stab 

 Personalledelse  

 Økonomiforvaltning – budsjett og regnskap – følge opp offer og givertjeneste 

 Kirkebygg og kontorer  
 

Mulige krav til en slik stilling  

 Kvalifikasjoner – utdanning på høyskolenivå – kunnskap/erfaring fra adm. 
arbeid – regnskap/økonomi – kunnskap om DnK – saksbehandlings – 
datakunnskaper. 



 7  

 Personlige egenskaper.  

 I tillegg bør vi ha en mening om stillingstittelen. Dette er en lederstilling og får 
vi det godt nok fram når vi bruker betegnelsen «Menighetsforvalter»? 

 
Innspill: 
Kan være fint om søker har ledererfaring, men at dette ikke er et krav. Viktig å få 
frem at dette er en stilling med delt lederansvar mellom menighetsforvalter og prest. 
Ulempen med å gå ut med at det er en lederstilling er at det kan gi en feilaktig 
forventning til innholdet i stillingene. 
 
Vedtak  

Ingen vedtak. 

 

97/22 Revidert budsjett 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 97/22 

 
 
Møtebehandling 

Det er et krav om revidering av budsjett. Forslag til revidert budsjett for den enkelte 
enhet er sendt ut til menighetsrådet som vedlegg i sak 94/22. 
 
Vedtak  

Revidert budsjett er vedtatt uten merknader. 

 

98/22 Til Eventuelt 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kråkstad Menighetsråd 12.10.2022 98/22 

ag til vedtak 
Møtebehandling 

Julegrantenning - 1. søndag i advent : 

 Kort gudstjeneste i kirken etterfulgt av fakkeltog, over jordet, ned til 
hallen hvor det blir tenning av juletre. 

 Avklare med bygdekvinnelaget , Astrid Hoel, om de har mulighet til å 
stille opp med servering ved hallen. Harald Saxegaard tar kontakt. 

 Korpset spiller. 

 Tweensing - Johannes Ulstein tar kontakt med dirigent Susanne 
Thauland Hedberg. 
 

Vedtak  

Ingen vedtak. 

 

Neste møte – onsdag 9. november Kirkens hus  (Ragnhild) 


	Kråkstad Menighetsråd
	89/22 Godkjenning av innkalling og saksliste
	90/22 Godkjenning av protokoll fra MR-møte 14. september 2022
	91/22 Orienteringssaker
	92/22 Besøk fra ungdomsdiakon Marie Skjørli
	93/22 Evaluering av konfirmantarbeidet 2021/2022
	94/22 Økonomi pr. september 2022
	95/22 Juletrefest
	96/22 Momenter til stillingsutlysning for ny menighetsforvalter
	97/22 Revidert budsjett
	98/22 Til Eventuelt

